
Marta Patena 
Radna Miasta Krakowa Kraków 

Interpelacja 

Panie Prezydencie, 

Przesyłam Panu w załączeniu[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 
dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa 

ds. Ochrony Informacji Niejawnych] jeden z numerów "Prasówki" redagowanej przez Biuro 
Prasowe UMK, gdyŜ spodziewam się, Ŝe Pan nigdy jej nie widział. PrzecieŜ 
gdyby Pan miał w ręce jakikolwiek jej numer to wcześniej wydałby stosowne 
polecenia. To jest ogromne marnotrawstwo papieru i czasu pracowników 
przygotowujących materiał. 
Jeszcze w czasach, gdy Radni otrzymywali ten materiał do skrytek, 
krytykowaliśmy jego zawartość: 

1. zbyt obszerna, 
2. zły dobór tekstów, 
3. mało staranne wycinanie i naklejanie materiałów prasowych. 

W dołączonej, 39-cio stronicowej !!!, prasówce znaj duj ą się teksty, które nie są 
związane z Ŝyciem mieszkańców wcale albo mało. 

Na dodatek wysyłanie on-line tak duŜego materiału Radnym, sprawia kłopoty 
techniczne i blokowanie serwerów i przepełnianie skrzynek pocztowych. Jakość 
skanowanych kartek jest słaba i po prostu niszczy wzrok czytającemu. 

Panie Prezydencie, 

Proszę przeglądnąć przesłany materiał i zareagować. 
Moim zdaniem prasówka powinna mieć co najwyŜej 5 stron, ale jednocześnie 

sporządzona w czytelny sposób, a przede wszystkim zawierać najwaŜniejsze, 
związane z Ŝyciem Krakowa, informacje prasowe. Kto chce ich więcej moŜe 

sobie kupić gazetę albo iść do czytelni j ą przeczytać. 
Przepraszam, Ŝe „zawracani głowę" takimi sprawami, ale moŜe tylko Pan jest 

władny decydować o tego rodzaju sprawach. 

Czas na dalsze oszczędności. 

Z powaŜaniem 

 

 


